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Prezydent
Miasta Wtoctawek

Marek Wojtkowski

Zwracam siq z pro6bq w imieniu mieszkafc6w z ulicy Sadowej we Wioctawku o wymianq nawierzchni
ulicy i chodnik6w. Mieszkaricy od kilkudziesiqciu lat zwracajq siq do wladz miasta o rozwiqzanie
tego problemu jednak do tej pory nic w tej kwestii nie zostafo zrobione.
Natqzeniu ruchu samochodowego jak i pieszego na tej ulicy jest bardzo du2e z racji bliskiego sqsiedztwa
Szkofy Podstawowe jnr L4.

Proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie

z powa2aniem
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